
ZÁPIS 
 
z jednání komise Životního prostředí a veřejného prostoru RMČ Brno-Líšeň dne 6. 3. 2017 

 
Přítomni: Jan Merta, RNDr. Jitka Novotná, Ing. Helena Nečasová, Ing. Lukáš Bružeňák,            
RNDr. Milada Kozlovská, Hana Sosíková, RNDr. Daniel Borecký 
Omluveni: Jan Skotal, Ing. Václav Fišer 
Neomluveni: Klára Steinerová 
Hosté: PhDr. Miloš Freiberg, Mgr. David Staněk 
 
Schůze komise byla zahájena v 17:00 hod. jejím předsedou. Účastní se 7 členů komise a je                
usnášeníschopná. 
 

 
 
Bod jedna: Zahájení a schválení programu 
 
Program: 
 

1. Zahájení, schválení programu 
2. Informace od pana místostarosty 
3. Černá skládka - Kostelíček 
4. OZV st. města Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských             

zařízeních a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí         
veřejného pořádku 

5. Návrhy na výsadbu keřů 
6. Ukliďme Česko 
7. Osvětová akce na pejskaře 
8. Diskuse, různé 

 
Představení nových členů komise paní Sosíkové a pana Boreckého. 
Předseda nechal hlasovat o programu jednání. 

 
Výsledek hlasování: pro - 7 hlasů, proti - 0 hlasů, zdržel se - 0 hlasů 
Program byl přijat 
 

 
 
Bod dva: Informace od pana místostarosty 
 

Textilové kontejnery - BKOM zakázal navrženou lokalitu, hledá se jiná. 
 
Dětská hřiště - rekonstrukce a rozšíření v roce 2017 -zakázka jde do RMČ: 

● Horníkova - houpačky, lezecká stěna, dvě trampolíny 
● Bačovského - inovace skluzavky 
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● J. Faimanové pod MŠ - houpačky, trampolína, sestava se skluzavkou, šplhací síť,            
tobogán 

● J. Faimanové 18 - obnova prvků, místo dřeva kov s plastem 
● Konrádova - kovová hrací sestava z hradby se třemi plošinami, lanové mosty, šplhací             

sítě, tobogán 
● Rákosníčkovo hřiště od Lidlu - podmínky Lidlu jsou striktní, vyhovuje jen lokalita na             

Popelákové 
 

Paní Sosíková - hřiště Klajdovská v dezolátním stavu - proběhly opravy toho            
nejhoršího, bude v plánu na komplet opravu na příští rok, zjistit stav zdi vedle hřiště,               
dát k dispozici na pomalování školám 
 
Paní Kozlovská - Kotlanova - otáčení v zelení - zjistit a zkusit zamezit (pan Staněk) 
 
Borecký - bude pokračovat budování prošlapů? - Horníkova roh od zastávky ->            
krátké prošlapy komise na svých předchozích jednáních odmítala. Předseda do příští           
komise situaci nafotí a společně s místostarostou budou hledat řešení. 

 
 

 
Bod tři: Černá skládka - Kostelíček 
 

Předseda komise ve spolupráci s panem místostarostou zjistí další informace o           
pozemku, případně možnosti jak se situací vypořádat (oslovení majitele, zemědělský půdní           
fond, apod.). 
 

 
 
Bod čtyři: OZV st. města Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v 
pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení 
místních záležitostí veřejného pořádku 
 
Návrh usnesení: 

Komise životního prostředí schvaluje obecně závažnou vyhlášku bez připomínek. 
 
Výsledek hlasování: pro - 7 hlasů, proti - 0 hlasů, zdržel se - 0 hlasů 
Usnesení bylo přijato 
 

 
 
Bod pět: Návrhy na výsadbu keřů 
 

Členové komise se k bodu vrátí na příští schůzi a navrhnou vhodné řešení pro obě               
lokality, tak aby návrh odpovídal systémové úpravě zeleně v Líšni. Paní Kozlovská            
upozornila, že je potřeba dát pozor na technické sítě, jejich ochranné zóny a myslet na to, že                 
v případě havárie těchto sítí může být výsadba znehodnocena. 
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Bod šest: Ukliďme Česko 
 

Dne 8.4. proběhne další ročník akce “Ukliďme Česko”. Za Líšeň koordinuje           
dobrovolníky pan Staněk. Jan Merta napíše před akcí článek do LN online. 
 

 
 
Bod sedm: Osvětová akce na pejskaře 
 

Komise se v diskusi shodla na prospěšnosti akce. Předseda ve spolupráci s MP zjistí              
termíny a domluví je s ostatními členy komise. 
 

 
 
Bod sedm: Diskuse, různé 
 

Paní Nečasová - Květnatá louka - komise doporučuje provést ještě letos pilotní            
projekt květnaté louky s příměsí letniček menšího rozsahu (lokalita u tramvaje Masarova).            
Travní semeno doporučujeme od odborníka. 
 
Výsledek hlasování: pro - 7 hlasů, proti - 0 hlasů, zdržel se - 0 hlasů 
Usnesení bylo přijato 
 
 

Pan Staněk - odchyt zdivočelých koček - Zlámanky -> zatím neprovádět, komise 
počká na výsledky schválených odchytů 
 
 
 

Termíny příštích schůzí komise ŽPVP: 10. 4., 15. 5., 19. 6. 
 
 
 
Schůze komise byla ukončena v 18:55 hod. 
 
Přílohou č. 1 tohoto zápisu je prezenční listina. 
 
 
Zapsal: Jan Merta 
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